

Dear President Heping ZUO, Teachers and Students of Jiangxi Science and Technology Normal University,

I am Professor Alistair Sambell, Pro-Vice Chancellor of The University of Huddersfield UK. It is a great honor for me to present our sincere wishes on behalf of Emeritus Chancellor Sir Patrick Stewart, The Vice Chancellor Prof. Bob Cryan to celebrate 70th Anniversary of Jiangxi Science and Technology Normal University.

The cooperation link between University of Huddersfield and Jiangxi Science and Technology Normal University started in 2022, both sides are the pretigous University in the world.

Jiangxi Science and Technology Normal University was founded in 1952, it is a public multidisciplinary university built by the Ministry of Education. The university aim to train vocational education teachers, an important base of national vocational education research, a key construction base of national vocational education teacher training, and one of the earliest eight independent vocational and technical normal university in China. This is the same as our university, and we are key teacher training center in UK. The University is an advanced university in Jiangxi Province for opening up, with its all-round, wide-field and multi-level international exchanges and cooperation flourishing.

University of Huddersfield is the one of oldest higher education institution in the United Kingdom (the "UK") originated in 1821 as the world's famous mechanic's institute. As UK's international university, UoH has one campus in Huddersfield and over 100 international academic learning partners around the world. UoH is consistently recognized as one of the leading universities, and almost all research activities are independently recognized as either world leading or international level. Our performing arts major ranked Top 25 in the world in terms of QS World University Rankings, and other majors of our university are also ranked Top 500 in the world. We look forward to establishing a long-term and pleasant cooperative relationship with your university.

As the PVc of the University in charge of International Collaborations, I'm very honored to establish such an in-depth cooperation with Jiangxi Science and Technology Normal University. We also look forward to the continuous cooperation between us in the next 50











years and even 100 years. We surely write a good Sino-British friendship and cooperation model.

I sincerely wish your university a great success in its celebration. I believe that the cooperation between us will make great contributions to both China and UK.

Also Schell

University of Huddersfield













尊敬的江西科技师范大学校长左和平: 各位尊敬的大学领导、老师、同学们:

大家好!

我是英国哈德斯菲尔德大学主管国际事务的副校长Prof. Alistair Sambell教授,我 非常荣幸的代表我们英国哈德斯菲尔德大学永久名誉校长帕特里克斯图尔特爵士 Sir Patrick Stewart, 以及执行校长鲍勃克莱恩教授 The Vice-Chancellor Prof. Bob Cryan 在江西科技师范大学成立70周年之际,献上我们最诚挚的祝福!

英国哈德斯菲尔德大学与江西科技师范大学的合作联系开始于2022年,双方院校在许 多学术领域都在各自所在的国家和世界上享有极高的声誉和影响力。

大学创建于1952年,是教育部重点建设的培养职业教育师资的公办多科性本科院校、 全国职业教育研究的重要基地、全国职业教育师资培养培训重点建设基地、全国最早 独立设置的八所职业技术师范院校之一,是江西省公费师范生培养高校,主要培养职 教师资、普教师资和其他应用型高级专门人才。这和我们英国哈德斯菲尔德大学相 同,我们也是英国三大教师培训中心之一。

经过近70年的建设与发展,学校形成了以本科、研究生教育为主体的多学科、多层次 的办学格局。同时,学校坚持开放办学,全方位、宽领域、多层次的国际交流与合作 蓬勃发展,是江西省国际教育的典范院校。

英国哈德斯菲尔德大学始建于1821年,是英国历史悠久的高等教育机构之一,是由机 械学院升格而来,代表了高等教育界革命性的发展。作为英国的国际性公立大学,哈 德斯菲尔德大学在哈德斯菲尔德城镇拥有独立的大学校区,并与全世界超过100多个国 际学术合作伙伴。同时,大学一直被认为是具有领先水平大学之一,几乎所有的研究 活动都被独立地公认为世界领先水平或具有国际水平。尤其是表演艺术专业在QS世界 大学排名中位列世界前25位。同时,大学的其他学科和专业排名也位列世界前500位。 因此,我们期待能够继续与贵校保持长期且愉快的合作关系。

作为英国哈德斯菲尔德大学主管外事工作的副校长,我也非常荣幸能够与江西科技师 范大学建立起深入且友好的两校合作关系,也非常期待双方院校可以在下一个五十 年、一百年继续携手合作,谱写出中英两国友谊高校合作的典范!

我本人及大学的其他领导都衷心祝愿贵校校庆取得圆满成功,我们相信两校之间的合 作交流将为双方大学以及社会做出巨大贡献!

英国哈德斯菲尔德大学 外事副校长 Professor Alistair Sambell













